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Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen inom Skånes Bridgeförbund måndagen den 21 
augusti 2023. 
 
Närvarande: Jan Gutenwik (JG), Eva Erlandsson (EE), Bengt Svedrell (BS), Erik Andersson (EA), 
Anders Nordberg (AN), Jens Priess (JP) och Thomas Andersson (TA). 
Närvarande på länk: Charlotte Rudbäck (CR) 
Frånvarande: Torbjörn Johansson (TJ) 
Närvarande från SBF: Thomas Winther (TWI). 
 
§ 1 ÖPPNANDE 

Ordförande Jan Gutenwik välkomnade de närvarande och förklarade mötet öppnat klockan 
18.32. 

 
§ 2 FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Godkändes föregående sammanträdesprotokoll (2023-05-29). 
 
§ 3 FÖREDRAGNINGSLISTAN 

 Den upprättade föredragningslistan godkändes.  
 
§ 4 SBF informerar (TWI) 

• TWI påminde om klubbfunktionärshandboken, som kan rekvireras från SBF. 

• Det hålls en bridgelärarutbildningen i i Gävle 2/9. 

• Digitala tematräffar kommer att hållas 26/8 om rekrytering, 4/11 om material/gofika, samt 
24/2 om tävlingar för alla. 

• Bridgefestivalen fungerade bra enligt SBF, som är nöjda med arrangemanget. 
Deltagarantalet ungefär oförändrat jämfört med förra året, trots att JVM gick samtidigt. I 
stort odelat positiva ordalag om förändringen att förlägga SM-finaler i annan lokal i 
anslutning till huvudlokalen. 

• Medlemsutvecklingen på riksnivå är ungefär oförändrad jämfört med förra året. 

• Riksstämman hålls 11/11. 

• Påminner om att kontakta klubbar för att uppdatera deras hemsidor och se till att e-
postadresserna till klubbar och medlemmar är giltiga och i bruk. 

• Nya alerteringsregler träder i kraft 1/9. 

• Svenska Cupens 6:e omgång är lottad. 

• ”Fair Play” är sjösatt (Fair Play är ett system för att registrera oegentligheter i spel eller 
budgivning, för att motverka dolda överenskommelser och dylikt). 

• TWI kommer att kontakta TA för att gå igenom listan med tävlingsledare och sortera bort 
de som är inaktiva eller på annat sätt inte längre uppfyller kraven för att vara TL. 
  

§ 5 UNDERHANDSBESLUT 
 Inga beslut. 
 

§ 6 TÄVLINGSVERKSAMHET, DELRAPPORT 

• Kalkyler för DM-pardisciplinerna (Hcp30+ undantaget) samt DM-lag presenterades och 
godkändes. Kalkylen för Öppna DM-par baseras på kval på klubbnivå. Kalkylen för Öppna 
DM-lag baseras på poolspel, cupspel och finalspel. Båda disciplinerna ska spelas med 
kval för säsongen 2023-2024, på liknande sätt som de spelades före pandemin. 
Beslutades att TA går ut med info till klubbar och medlemmar så snart som möjligt. 

 
 § 7 HASSES UNGDOMSFOND 

TJ och CR har tagit fram ett utkast för regelverk gällande Hasses Ungdomsfond. Beslutades 
att samtliga styrelseledamöter läser igenom och inkommer med synpunkter tills nästa möte 
den 7/9. Det är styrelsens ansvarsområde att godkänna regelverket. 

 
§ 8 PENSIONERINGSAVTAL & ANSTÄLLNINGSAVTAL 
 Ett nytt anställningsavtal har upprättats och skrivits under av såväl Arbetstagaren (TA) som 

Ordföranden (JG), i enlighet med beslutet från föregående protokoll. 
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§ 9 EKONOMI 
 TA redogjorde för en kostnadsanalys gjord för 2023-2024. Den visar på ett underskott i 

storleksordningen 90tkr (sponsorintäkter ej inräknat). Detta har sin grund i kraftigt ökade 
utgifter beroende på hög inflation, höjda avgifter till SBF och det allmänna ekonomiska läget, i 
kombination med minskade intäkter i jämförelse med före pandemin. Vi har fått löfte om 
fortsatt sponsring i minst ett år till, och med sponsorintäkter inräknat pekar analysen på ett 
underskott om ca 30tkr. 
 
En rad åtgärder diskuterades för att komma tillrätta med det förväntade underskottet, och för 
att gå mot en framtid där sponsorintäkter är välkomna, men inte nödvändiga, för den fortsatta 
verksamhetens överlevnad. 

 
Beslutades att: 

• Tjänstegraden för kanslisttjänsten minskas från 100% till 90%. 

• Avgiften för spel i Skåneserien höjs från 100kr per lag & match till 120kr per lag & match. 

• Sanktionsavgiften för partävlingar höjs från 10kr/spelare till 15kr/spelare. 

• Sanktionsavgiften för lagtävlingar höjs från 150kr per lag & serie till 250kr per lag & serie. 

• Föreslå för årsmötet en höjning av medlemsavgiften för 2024-2025 från 140kr/medlem till 
160kr/medlem. 

 
TA uppdrogs att upprätta en ny kostnadsanalys med dessa parametrar inför nästa 
styrelsemöte. 
 

§ 10 STADGAR 
 TA har i samverkan med CR och JG tagit fram ett nytt förslag på stadgar. Utgångspunkten är 

våra nuvarande stadgar, men mycket arbete har lagts på att göra dem mer läsvänliga med 
avseende på layout, styckeindelning, mellanrum och liknande. En del paragrafer har 
uppdaterats för att inte stå i strid med SBF:s stadgar. Ändringshistorik har lagts till. 
Versionsnummer har lagts till för att lätt följa även editoriella ändringar. Förslaget på nya 
stadgar kommer att bifogas kallelsen till årsmötet, vilket också är beslutande instans för 
ändringar i stadgarna. 

 
§ 11 RIKSSTÄMMA 
 Riksstämman hålls 11 november i Örebro, bokning av representant(er) måste ske senast 6 

september. Beslutades att Skånes BF skickar en (1) representant, och att årsmötet väljer 
representant, alternativt uppdrar åt styrelsen att utse lämplig representant. 
 
Tre (3) motioner till Riksstämman avhandlades: 
 
Motionär: Marek Wertheim 
Ärende: Regionala bridgepartners förmedlingspooler 
Skånes BF:s yttrande: Skånes BF anser att idén är tilltalande, men att en sådan modell bäst 

  sköts på klubbnivå. Motionen avstyrkes således. 
 
Motionär: Anders Nordberg 
Ärende: Medlemsavgifter kontra spelavgifter 
Skånes BF:s yttrande: Motionen tillstyrks. 
 
Motionär: Skånes Bridgeförbund 
Ärende: Klubbtillhörighet för Allsvenskan bör ses över 
Skånes BF:s yttrande: Skånes BF äger inte yttranderätt i egenställda motioner. 

 
§ 12 REKRYTERING 

TA redogjorde för de åtgärder som utförts sedan senaste styrelsemötet, företrädesvis 
inledande besök på klubbar samt utskick till tidigare medlemmar med tillhörande respons. 
 

§ 13 ÖVRIGA FRÅGOR 
EA meddelade att han inte ställer upp för omval. Valberedeningen är underrättad sedan en tid 
tillbaka och arbetet med att finna en ersättare har initierats. 
TA informerade om att årsmötet kan komma att hållas i Malmö BK:s lokaler pga en 
planeringsmiss av hyresvärden. Plats för årsmötet fastställs innan nästa styrelsemöte. 
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§ 12 NÄSTA SAMMANTRÄDE 
 Nästa sammanträde blir torsdagen den 7 september via Teams. JP uppdrogs att skicka ut 

inbjudan via Teams. 
 
§ 13 AVSLUTNING 

Beslutades att dela ut resekostnadsersättningar till: 
Jan Gutenwik  130,00 kr 
Bengt Svedrell  300,00 kr 
Jens Priess  460,00 kr 
 
Ordföranden tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat klockan 22.20. 

 
 
Justeras:      Malmö den 21 augusti 2023 
 
 
______________________    _________________________ 
Jan Gutenwik, ordförande    Thomas Andersson, sekreterare 
 


